
SPRAWOZDANIE PREZESA KWW Z DZIAŁALNOŚCI KLUBU

ZA OKRES OD 10.2017 DO 16.02.2019

Sprawozdanie niniejsze jest drugim i ostatnim sprawozdaniem w obecnej, kończącej się kadencji 
zarządu KWW. Jak wynika z dat, obejmuje ostatnie 16 miesięcy działalności. 

Jednym z głównych działań zarządu w omawianym okresie było dalsze reagowanie na sytuacje 
związane z planem wprowadzenia przez TPN elektronicznego systemu rejestracji ruchu taternickiego.
Jak wiadomo stanowisko naszego klubu, którego wyrazicielem był obecny zarząd, było całkowicie 
przeciwne takiej koncepcji. W szczególności poddawaliśmy krytyce podejście do tego problemy 
prezentowane przez PZA. Pomimo naszych licznych protestów i apeli nasz związek, czyli PZA, w 
znacznym stopniu (nie wnikając w szczegóły) ułatwił i w zasadzie przyczynił się do wprowadzenia tego
systemu z początkiem 2018 roku. Na wiosennym zjezdzie PZA w maju 2018 r. nasza ponowna krytyka 
całej sytuacji nie spotkała się z poparciem większości delegatów pozostałych klubów i w tym 
momencie postanowiliśmy dalej tej kwestii nie kontynuować na forum związku.

Poza tymi działaniami w omawianym okresie, (chronologicznie):

 Uruchomiliśmy na naszej stronie klubowej pisemko „Echa gór”, które jest kontynuacją „Głosu
seniora” wydawanego przez Józka Nykę. Jak do tej pory ukazało się już 9 numerów. Z tego co 
wiemy, pisemko cieszy się dużym zainteresowaniem w szczególności wśród starszych 
członków naszego klubu. Redaktorem pisemka jest Ania Okopińska, której należą się wielkie 
słowa podziękowania za jej pracę i zaangażowanie.

 Ukazał się kolejny numer biuletynu klubowego – A0

 W styczniu 2018 r. KWW był współorganizatorem (wspólnie z polskim oddziałem Explorers 
Club) prelekcji i spotkania z Szerpą Jangbu, który opowiedział o bezprecedensowej akcji 
ratunkowej przeprowadzonej na Evereście na wysokości powyżej 8 tys. metrów.

 W marcu KWW był również współorganizatorem akcji charytatywnej na rzecz Ryśka Pilcha 
pod nazwą „Pilchówka”. Impreza odbyła się na ściance Camp4, zgromadziła ponad 300 
uczestników i zakończyła się sporym sukcesem finansowym. W wyniku zbiórki przekazano 
Ryśkowi ok. 20 tys. zł. na leczenie i rehabilitację. 

 Również w marcu 2018 klub współfinansował zawody ski-turowe – Memoriał Jana 
Strzeleckiego organizowany aktualnie przez KW Kraków.

 W związku z wprowadzeniem w maju 2018 roku nowych przepisów dotyczących ochrony 
danych osobowych, klub musiał dostosować swoją stronę oraz wewnętrzne procedury do 
tych nowych zaleceń UE. Informację, w jaki sposób klub realizuje politykę RODO można 
znaleźć na naszej stronie WWW w zakładce „Polityka ochrony danych osobowych” na samym
dole strony. 



 Ponadto jak co roku zorganizowaliśmy wieloetapowy kurs dla początkujących w którym 
wzięło udział 22 osoby. 

W ramach szkoleń i wykładów odbyły się spotkania jak: 

 "Bezpieczny wyjazd w góry - jak zaplanować i zrealizować”,
 Szkolenie i trening pod kątem gór wysokich,
 Wykład Tomka Klimczaka o przygotowaniu mentalnym i logistycznym do wspinania.

 W listopadzie odbyła się plenerowa impreza -  Piknik Drybunkrowy, podczas którego młodzi 
klubowicze mogli zapoznać się z technikami wspinania drytoolowego. W pikniku wzięło udział
76 osób. 

 W chwili obecnej trwa organizacja dwóch zimowych obozów unifikacyjnych zaplanowanych 
na marzec b.r. Pierwszy z nich odbędzie się w Morskim Oku a drugi w Dolinie Kieżmarskiej. 
Na obozy te zapisało się łącznie ok. 75 osób. 

 Latem planowana jest wyprawa do Gruzji na szczyt Kazbek (5034) położony we wschodniej 
części Kaukazu Centralnego. W chwili obecnej odbywają się przygotowania do tego wyjazdu 
pod kierownictwem Grzegorza Mroza.

 W październiku 2018 r. z dużym opóźnieniem zostały przyznane nagrody „Orła” za rok 2017. 
W kategorii górskiej Orzeł KW trafił do Tomka Klimczaka za przejście wraz z Damianem 
Granowskim (KW Kraków) drogi Desmaison – Gousseault na Grandes Jorasses 
ED2/5c/A1/85º, 1200 m.

W kategorii skalnej / sportowej Orzeł KW trafił do Maćka Fronczaka za zdobycie mistrzostwa
Polski juniorów młodszych w prowadzeniu.

 Na szczególną uwagę zasługuje działalność naszej dziecięcej sekcji sportowej AGAMA, 
prowadzonej przez Małgosię Kusztelak. W październiku 2018 roku oprócz rutynowych zajęć, 
na ściance wspinaczkowej "On Sight" rozpoczęły się treningi nowej grupy Agamy - grupy dla 
dzieci z niepełnosprawnością. Dzieciaki zafascynowały się wspinaczką na zajęciach 
Mikołajkowych i z okazji Dnia Dziecka bardzo chciały mieć takie zajęcia częściej. Pomysł na 
stworzenie grupy dla dzieci niepełnosprawnych pojawił się jeszcze w zeszłym, 2017 roku. 
Wielkie brawa i podziękowania dla koleżanek i kolegów, którzy wpadli na taki pomysł i go 
zrealizowali. Szerszą informację na ten temat warto przeczytać w aktualnościach na stronie 
klubowej. 

Podsumowując ten niezbyt długi okres pracy zarządu należy stwierdzić, że nie wszystkie cele udało 
się zrealizować, w wystarczającym stopniu. Zostały zaniedbane prelekcje i imprezy integracyjne, na co
wielu klubowiczów zwróciło nam uwagę. Ten obszar działań na pewno będzie musiał być 
przedmiotem szczególnego zainteresowania przyszłego zarządu. 
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